

QUADRIX AND BOWHEAD RENTAL

Do you have reduced mobility, but have the desire to access some of the higher mountain trails?

We at Access Mont-Blanc have 2 options for you to try.

Q U A D R I X

It is an all-terrain electric wheelchair for anyone with a disability over the age of 16 to hire.

It comes with our guide book enabling you to plan a route that you know will be safe and accessible.

Family or friends can hike alongside you and join you on the same trail.



B O W H E A D

Our new Manuel - hybrid all terrain tricycle - The Bowhead RX.

The Bowhead is a high performance operated hand trike. We recommend this to be used by experienced hand-bikers or cyclists only.

Family and friends could hire an e-MTB and join you on the same trails.



Contact us at info@accessmontblanc.com and find details and prices on our website www.accessmontblanc.com

QUADRIX AND BOWHEAD A LOUER

Etes-vous à mobilité réduite, mais vous avez le désir de quitter la vallée et accéder à certains des sentiers de haute montagne?

Access Mont-Blanc vous propose 2 options à essayer.

Q U A D R I X

Il s'agit d'un fauteuil roulant électrique tout-terrain destiné à toute personne handicapée de plus de 16 ans.

Il est livré avec notre guide, ce qui vous permet de planifier un itinéraire dont vous savez qu'il sera sûr et accessible.

Votre famille ou vos amis peuvent randonner à vos côtés et se joindre à vous sur le même sentier.



B O W H E A D

Notre nouveau tricycle tout terrain Manuel - hybride - Le Bowhead RX.

Le Bowhead est un tricycle manuel de haute performance. Nous recommandons qu'il soit utilisé uniquement par des cyclistes ou des handbikers expérimentés.

La famille et les amis peuvent louer un e-MTB et vous rejoindre sur les mêmes sentiers.



Contactez nous a info@accessmontblanc.com et trouvez les détails et les prix sur notre site web www.accessmontblanc.com